
Ranger Point 45-70 Govt "Cowboy Killer" T-Shirt - Black - X-Large

Bella Canvas 3001 T-Shirt Unisex Short Sleeve

4.2 oz., 100% airlume combed and ringspun cotton
Athletic Heather and Black Heather are 90/10 airlume combed and
ringspun cotton/polyester
Ash is 99/1 airlume combed and ringspun cotton/polyester
Alternate Heather CVC/Blend colors are 52/48 airlume combed and
ringspun cotton/polyester
Side seams, retail fit
Shoulder to shoulder taping
Unisex sizing
Tearaway label

Attributes

Name: Ranger Point 45-70 Govt "Cowboy Killer" T-Shirt - Black - X-Large
Manufacturer: Ranger Point Precision
Product no.: BRD261222
Mfr. No.: 4570T-XL
Color: Black
Size: X-Large
Delivery weight: 1kg
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Sicherheitshinweise für das Ranger Point 4570 Govt
"Cowboy Killer" TShirt

Einleitung
Vielen Dank, dass du dich für das Ranger Point 4570 Govt "Cowboy Killer" TShirt entschieden hast. Dieses Produkt
wurde mit dem Ziel entwickelt, dir Komfort und Stil zu bieten. Um sicherzustellen, dass du das TShirt sicher und
effektiv nutzen kannst, findest du hier wichtige Sicherheitshinweise und Gebrauchsanweisungen.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien
Achte darauf, dass das Produkt für den vorgesehenen Gebrauch geeignet ist.
Überprüfe das TShirt regelmäßig auf Beschädigungen oder Abnutzung.
Halte das Produkt von Feuer und extremen Temperaturen fern.
Bewahre das TShirt an einem trockenen Ort auf, um Schimmelbildung zu vermeiden.
Achte darauf, dass das TShirt nicht in die Hände von Kleinkindern gelangt, da es kleine Teile enthalten kann.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Nutzung
Trage das TShirt nur gemäß der angegebenen Größe und Passform.
Vermeide das Tragen des TShirts bei extremen Wetterbedingungen, die zu Unbehagen führen könnten.
Verwende das TShirt nicht als Schutzkleidung bei gefährlichen Aktivitäten oder in gefährlichen Umgebungen.
Achte beim Waschen auf die Pflegehinweise, um die Qualität des Materials zu erhalten.

Anweisungen zur Installation und Nutzung
Ziehe das TShirt über den Kopf und stelle sicher, dass es richtig sitzt.
Achte darauf, dass die Nähte und der Saum des TShirts nicht eingeklemmt oder beschädigt sind.
Bei Bedarf kann das TShirt in der Waschmaschine gewaschen werden. Beachte die folgenden
Pflegehinweise:

Waschtemperatur: Maximal 30 Grad Celsius
Nicht bleichen
Bei niedriger Temperatur im Trockner trocknen
Bügeln bei niedriger Temperatur, wenn nötig

Lagere das TShirt gefaltet oder auf einem Kleiderbügel, um Falten zu vermeiden.

Entsorgungsanweisungen
Entsorge das TShirt gemäß den örtlichen Vorschriften für textile Abfälle.
Wenn das TShirt stark abgenutzt oder beschädigt ist, ziehe in Betracht, es zu recyceln oder einer
gemeinnützigen Organisation zu spenden.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung
Für Fragen oder Bedenken bezüglich der Sicherheit oder Verwendung des Ranger Point 4570 Govt "Cowboy Killer"
TShirts wende dich bitte an den Hersteller oder den Einzelhändler, bei dem du das Produkt erworben hast. Es ist
wichtig, dass du dich über Rückrufe oder Sicherheitswarnungen informierst, die über die EU Safety Gate Plattform
bereitgestellt werden.

Vielen Dank für deine Aufmerksamkeit und viel Freude mit deinem neuen TShirt!



Ranger Point 4570 Govt "Cowboy Killer" TShirt Safety
Instructions

Introduction
Thank you for choosing the Ranger Point 4570 Govt "Cowboy Killer" TShirt. This guide provides essential safety
instructions to ensure the safe use and care of your tshirt. Please read and follow these guidelines carefully.

General Safety Guidelines
Ensure that the tshirt is suitable for the intended user, considering age and size.
Always check the tshirt for any damage or defects before use.
Keep the tshirt away from open flames and sources of heat to prevent fire hazards.
Follow washing and care instructions to maintain the quality and safety of the fabric.
Be aware of any allergies to materials such as cotton or polyester that may be present in the tshirt.

Specific Safety Precautions for Use
The tshirt is designed for adult wear. It is not intended for children under the age of 12 due to sizing and fit.
If you experience any skin irritation or allergic reaction while wearing the tshirt, discontinue use immediately
and consult a medical professional.
Avoid wearing the tshirt in environments where it may become contaminated with hazardous substances.

Instructions for Installation and Usage

Wearing the TShirt:

Ensure that the tshirt fits comfortably without being too tight or restrictive.
Adjust the tshirt as necessary to ensure it does not obstruct movement.

Washing Instructions:

Machine wash the tshirt in cold water with like colors.
Use a mild detergent and avoid bleach to preserve the fabric quality.
Tumble dry on low heat or hang to dry to prevent shrinkage.

Ironing Instructions:

If ironing is necessary, use a low heat setting.
Iron on the reverse side to avoid direct contact with any printed designs.

Disposal Instructions
When disposing of the tshirt, consider donating it if it is still in good condition.
If the tshirt is damaged beyond repair, dispose of it in accordance with local textile recycling programs.
Do not incinerate the tshirt as it may release harmful substances.

Contact Information for Further Support
For any safety inquiries or concerns regarding the Ranger Point 4570 Govt "Cowboy Killer" TShirt, please reach out
to the designated contact point provided with your purchase. It is essential to report any unsafe products or accidents
to the appropriate authorities, and to check for recall updates on the EU's Safety Gate platform.

Thank you for your attention to these safety instructions. Enjoy wearing your Ranger Point tshirt!


